
Goedenavond dames & heren van de Commissie 
Grondgebied,

Ik heb al eerder gewezen op de verantwoordelijkheid 
van Gemeente Bloemendaal voor het verkeer en de 
geluidsoverlast van de N200 binnen de bebouwde kom 
En daarbij verwijs ik naar de Geluidsbelastingkaarten 
en Tellingen 2022. En specifieker naar pagina 
10/conclusie: circa 8000 inwoners hebben 
geluidsoverlast hoger dan 55 decibel zijnde de EU-
norm.

In het vorige actieplan heeft de gemeente dit omzeild 
door een plandrempel van 68 decibel op te nemen. Een
norm die voor dit traject niet hard te maken is. Ik heb 
begrepen dat wethouder Wijkhuizen met de Stichting 
Middenduin plannen maakt voor de Zeeweg. Dit 
bevreemdt mij omdat de wegbeheerder voor het 
traject buiten de bebouwde kom de Provincie Noord-
Holland is. 

De Provincie Noord-Holland heeft mede door mijn 
bezwaar tegen versmalling van de Zeeweg en mogelijke
opstroping van het verkeer binnen de bebouwde kom 
aangegeven een onderzoek uit te voeren. 

Ik bepleit in deze vergadering dat Gemeente 
Bloemendaal zich richt op de geluidsoverlast van de 



N200 in de bebouwde kom waar de gemeente 
wegbeheerder is. Als wethouder Wijkhuizen denkt door
de plannen voor de Zeeweg de problemen van 
geluidsoverlast in de bebouwde kom Overveen oplost 
is dit strijdig.

Ik verwijs nogmaals naar pagina 10 van de 
Geluidsbelastingkaarten en Tellingen 2022 en de 
Geluidsbelastingkaarten van Omgevingsdienst IJmond 
en verwacht een actieplan van de gemeente met 
concrete antwoorden.

Uiteindelijk is dit een oproep voor samenwerking op 
het gebied van verkeers- en geluidsoverlast met de 
gemeente Haarlem en de Provincie Noord-Holland. En 
zijn natuur, strand en inwoners gebaat bij deze 
samenwerking!


